
Ruling Report National Competition 
 
 

 

Division : II A Date : 12 November 2022 

Match : Lier 1 – Westrand 1 Open/Closed Room 

Players: NS Tom Wauters – Adolf Hermans (Westrand 1) 
EW Dierik Mistiaen – Dries Van den Eynde (Lier 1) 

Board : 29 Dealer : N Vulnerability : All Bidding 
       

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
2   door Zuid uitgelegd als 2-kleurenspel ruiten en harten 

door Noord uitgelegd als 2-kleurenspel ruiten en schoppen 
 
 Playing 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

   9 5 
  9 7 2 
  10 9 5 3 
  A K 9 2 

 J 10 6 4 
 A 8 5 4 
 8 4 
 10 8 5 

       N 
   W E 
       S 

     A K 8 7 
     K 3 
     J 2 
     J 7 6 4 3 

  Q 3 2 
 Q J 10 6 
 A K Q 7 6 
 Q 

West North East South 

 Pass 1  2  A 

Pass 2  Pass 2  

Pass 3  Pass 3  

Pass Pass Pass  
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Result and score : 
3   = by N   110 for NS (Westrand 1) 
 
Result and score in the other room : 
3   -1 by N  100 for EW (Westrand 1) 
 
Balance : 210 or 5 IMP for Westrand 1 
 
 
Result of the match with this board 
IMP : 77 – 74 
 
Result of the match without this board 
IMP : 77 – 69 
 



Opmerkingen van team A (Lier 1) 

Na de bieding start Oost met  3 en wordt 3  juist gemaakt. 

Met een correcte beschrijving van de Zuid hand, start Oost met  A waarop West  10 

bijspeelt (afwijzend, Lavinthal voor ).  Oost speelt nu  K en harten voor het aas van West.  
West speelt nu harten verder, gekocht door Oost.  Het contract gaat nu 1 slag down. 
Bovenstaande is gebeurd in de open zaal. 

Opmerkingen van team B (Westrand 1) 

NIHIL. 

Analyse 

Volgens de systeemkaart van NZ toont een 2  volgbod na een 1  opening een  
2-kleurenspel ruiten en schoppen (Ghestem). 

Dit betekent dat de uitleg van Noord aan Oost juist was en dat het bieden en de uitleg van 
Zuid fout was. 

West werd niet benadeeld door de foutieve uitleg van Zuid. 
Aan Oost werd de afspraak correct uitgelegd.  Bijgevolg is er geen overtreding aan de 
Noord-Oost kant van het scherm en ongeacht eventueel nadeel dient het resultaat te blijven 
staan (art 75 C). 

Beslissingen 

De uitkomst van Oost was gebaseerd op de correcte uitleg. De fout lag in de bieding van Zuid. 
Het resultaat op bord 29 blijft behouden. 
Het resultaat van de wedstrijd Lier 1 – Westrand 1 blijft 77 – 74 in IMP of 10,65 – 9,35 in VP 

Aan het paar Tom Wauters – Adolf Hermans (Westrand 1) geef ik een procedurele straf van 
1 VP wegens onvoldoende kennis van een basis conventie in de eerste biedronde. 

 

 

 

Beide teams kunnen in beroep gaan tegen deze beslissing.  Zie hiervoor het reglement 
voor de behandeling van beroepen dat op de website van de KBBF kan worden 
geraadpleegd. 

 

 

Gedaan te Ruisbroek (Puurs-St-Amands) op 14 november 2022 

 

 

Robert Ketels 

Wedstrijdleider voor de nationale competitie 


